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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 27. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 18.9.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
09.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 26 одборника. 
 
Одборница Јована Кодић је правдала своје одсуство. Одборници Страхиња Јуришић и 
Милица Шукало су најавили кашњење. Одборници Драгиша Цвијић и Владимир Јанковић 
нису правдали одсуство нити најавили кашњење. 

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице.  
 
Сједници су присуствовали делегати у Вијећу народа Огњен Жмирић и Армин Хамзић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  
Сједница је превођена на знаковни језик. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да ће нови одборник положити заклетву. Уводно 
образложење дао је секретар Скупштине града Немања Панић. 
 
Како је Марко Шукало који је у Скупштину изабран као одборник са листе СНСД-а, у 
каснијем дјеловању је био независни одброник, дао оставку на мјесто одборника, 
сљедећи кандидат са листе СНСД-а који је прихватио одборнички манадат је Ненад 
Адамовић.  
Ненад Адамовић је положио заклетву и обратио се Скупштини. Дјеловаће у Клубу 
одборника СНСД-а. 
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 26. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 26.7.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 26. редовне сједнице. 
 
Формиран је и Клуб одборника Народни фронт у саставу: предсједник Клуба Јована 
Кодић, замјеник предсједника Клуба Драгомир Радонић и члан Бранислав Мракић. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је стигао приједлог за допуну Дневног реда.  
Градоначелника Зоран Аџић је дао образложење за приједлог допуне дневног реда. 
Предлаже се да се на дневни ред уврсти Приједлог Одлуке о избору најповољнијих 
понуђача и додјели у закуп пољопривредног земљишта у својини Републике Српске и 
Приједлог Уговора о закупу пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. 
 
Скупштина је једногласно усвојила овај приједлог.  
 
Други приједлог за допуну дневног реда је од стране одборника Бранислава Мракића, а 
односи се на уврштавање Информације о тренутном стању након елементарне непогоде 
и појаве Афричке куге свиња на подручју Града.  
 
Скупштина је једногласно усвојила овај приједлог.  
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
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усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 27. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за период јануар - јуни 2023. 

године. 
 

2. Приједлог Одлуке о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. 
- Приједлог Уговора о закупу пољопривредног земљишта у својини Републике 

Српске. 
 

3. Извјештај о раду Одјељења за инспекције за период јануар - јуни 2023. године.  
 

4. Извјештај о реализацији Акционог плана образовања и запошљавања Града 
Градишка за период 2021-2022. године. 

 
5. Извјештај о раду Јавне установе за предшколско васпитање и образовање 

дјеце „Лепа Радић“ Градишка за радну (школску) 2022/2023. годину. 
 

6. Програм рада Јавне установе за предшколско васпитање и образовање дјеце 
„Лепа Радић“  Градишка за радну (школску) 2023/2024. годину. 

 
7. Информације о пословању градских јавних установа из области здравства и 

социјалне заштите за период јануар - јуни 2023. године: 
- ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка. 
- ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 

 

8. Информација о пословању ЈУ „Туристичка организација града Градишка“ за 
период јануар - јуни 2023. године. 

 
9. Информација о стању у области спорта на подручју града Градишка за 

такмичарску сезону 2022/2023. годину. 
 

10. Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Урбанистичког пројекта  
„Мањуреви – Стадион – Топлана“. 

 
11. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом „ОК.МТ.“ д.о.о. Градишка. 
- Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-  
LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (стан у згради Видовданска). 
- Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-
LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (пословни простор у згради Мост). 
- Одлука о измјени Одлуке о продаји непокретности непосредном погодбом         
пословном субјекту „ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента. 
- Одлука о прихватању понуде (Јањић Милена, Марјановић Душанка, Марјановић 
Мирко и Марјановић Горан) за куповину непокретности. 
- Одлука о продаји непокретности непсредном погодбом Привредном друштву 
„ТROPIC MALOPRODAJA“ д.о.о. Бања Лука. 
- Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације. 
- Одлука о давању на привремено коришћење без накнаде пословних просторија у 
својини Града Градишка ЈУ Основа музичка школа „Бранко Смиљанић“. 

 
12. Разрјешења и именовања: 
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- Рјешење о разрјешењу замјеника предсједника Савјета за образовање и културу 
Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању замјеника предсједника Савјета за образовање и културу 
Скупштине града Градишка. 

- Рјешење  о разрјешењу предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 
прописе Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 
прописе Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању два члана Градске изборне комисије Градишка. 
- Рјешење о разрјешењу начелника Одјељења за инспекције у Градској управи 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању вршиоца дужности начелника Одјељења за инспекције у 

Градској управи града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности начелника Одјељења 

за инспекције у Градској управи града Градишка. 
 

13. Информација о реализацији аката са 26. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 

 
14. Одборничка питања. 

 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД - 1 
 

Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за период јануар - јуни 2023. 

године. 

Уводно образложење дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало. 

Одборница МИлица Шукало се придружила Скупштини, ради се са 27 одборника. 

Замјеник предсједника Одбора за буџет и финансије Синиша Аџић је прочитао мишљење 
Одбора: Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
13.9.2023. године разматраo је: 
 

1. Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за период јануар - јуни 2023. године. 
 

Одбор је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 

 
Учешће у дискусији су узели одборници Зоран Латиновић, Бранислав Мракић и Миленко 

Павловић. 

Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
Одборник Страхиња Јуришић присуствује сједници од овог дијела засједања. Ради се са 
28 одборника. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 28 одборника. 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о извршењу Буџета града Градишка за период јануар - јуни 

2023. године. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД - 2 
 

Приједлог Одлуке о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. 

- Приједлог Уговора о закупу пољопривредног земљишта у својини Републике 
Српске. 

 
Уводно образложење дао је начелник Одјељења за пољопривреду и рурални развој 

Бранко Стојнић. 
 
Владимир Јанковић сједници присуствује од овог дијела засједања, ради се са 29 

одборника. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је на састанку предсједника клубова са 

предсједником Скупштине и градоначелником договорено да се дискусија води 
обједињено и ако неко жели да се се за неку одлуку посебно гласа нека то напомене у 
својој дискусији. Свака одлука ће бити посебно потписана од стране предсједника 
Скупштине и свака одлука ће бити појединачно објављена у Службеном гласнику града 
Градишка. 

Услиједило је гласање за закључак дефинисан на састанку клубова одборника са 
руководством Скупштине и градоначелником. Закључак је једногласно усвојен. 

 
Учешће у дискусији су узели одборници Бранислав Мракић, Ново Милановић и Зоран 

Латиновић. Одборник Мракић је у расправи учествовао и испред Клуба одборника 

Народни фронт. 

Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. Своје право на реплику је искористио 

Бранислав Мракић.  

Градоначелник Зоран Аџић је одговорио на реплику. Одборник Бранислав Мракић је 

реплицирао. Одборник Ново Милановић је искористио своје право на реплику. 

Завршну ријч дао је градоначелник Зоран Аџић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 29 одборника. 
Гласало се за свих 259 одлука о избору најповоњнијег понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. Скупштина је са 23 гласа „за“, 
без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К Е 
 

о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп пољопривредног земљишта у 
својини Републике Српске.  

(259 одлука) 
 

(Одлуке ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 29 одборника. 
Скупштина је са 27 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о прихватању Приједлога Уговора о закупу пољопривредног земљишта у својини 
Републике Српске. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 3 
 

Извјештај о раду Одјељења за инспекције за период јануар - јуни 2023. године. 
 

Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић, Зоран Латиновић, Сњежана 
Гвозден, Данка Микић и Драгомир Радонић. Одборник Бранислав Мракић је у расправи 
учествовао и испред Клуба одборника Народни фронт. Одборница Сњежана Гвозден је 
искористила своје право на реплику. 
Одборник Мракић је предложио да се у насељеном мјесту Дубраве на магистралном путу 
Градишка – Бања Лука, код скретања за Брезик Ламинце пјешачки прелаз је помјерен те 
да се врати на старо мјесто. 
Одборник Зоран Латиновић је предложио да се пронађу рјешења како да се одржавају 
путни појасеви. 
Шеф Одсјека за инспекције Бранкица Бркић је дала одговоре на постављена питања. 
 
Одборници Драгомир Радонић и Бранислав Мракић су искористили своје право на 
реплику. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 28 одборника. 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Извјештаја о раду Одјељења за инспекције за период јануар - јуни 2023. 
године. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Народни посланик Радислав Дончић је искористио своје право да се обрати Скупштини. 

 
АД – 4 

 
Извјештај о реализацији Акционог плана образовања и запошљавања Града 

Градишка за период 2021-2022. године. 
 

Предсједник Скупштине града је прочитао мишљење Савјета за образовање и културу: 
Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на сједници одржаној 
12.9.2023. године разматраo је: 

 
1. Извјештај о раду Јавне установе за предшколско васпитање и образовање дјеце 

„Лепа Радић“ Градишка за радну (школску) 2022/2023. годину. 
 

2. Програм рада Јавне установе за предшколско васпитање и образовање дјеце „Лепа 
Радић“  Градишка за радну (школску) 2023/2024. годину. 
 

3. Извјештај о реализацији Акционог плана образовања и запошљавања Града Градишка 
за период 2021-2022. године. 

 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 
Учешће у расправи је узео одборник Зоран Векић. 
 
Дарко Врховац начелник Одјељења за развој и међународне пројекте је дао одговоре на 
постављена питања. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника. 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Акционог плана образовања и запошљавања 

Града Градишка за период 2021-2022. године. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

АД – 5 
 

Извјештај о раду Јавне установе за предшколско васпитање и образовање 
дјеце „Лепа Радић“ Градишка за радну (школску) 2022/2023. годину. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Бранислав Мракић, Сњежана Гвозден и Звјездан 
Панић. Одборник Мракић је у расправи учествовао и испред Клуба одборника Народни 
фронт. 
 
Одговоре на питања дала је Драгана Граховац координатор за васпитно-образовни 
програм ЈПУ „Лепа Радић“ Градишка. 
 
Завршну ријеч дала је замјеник градоначелника Драгана Илић. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника. 
Одборница Милица Шукало није гласала јер је запослена у овој установи. Скупштина је са 
21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о раду Јавне установе за предшколско васпитање и 

образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за радну (школску) 2022/2023. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД – 6 

 
Програм рада Јавне установе за предшколско васпитање и образовање дјеце 

„Лепа Радић“  Градишка за радну (школску) 2023/2024. годину. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 28 одборника. 
Одборница Милица Шукало није гласала јер је запослена у овој установи. Скупштина је са 
22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о давању сагласности на Годишњи програм рада Јавне установе за предшколско 

васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“  Градишка за радну (школску) 
2023/2024. годину. 

 
(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 7 
 

Информације о пословању градских јавних установа из области здравства и 
социјалне заштите за период јануар - јуни 2023. године: 

- ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка. 
- ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 

                                                                                             
Предсједник Савјета за здравство и социјалну заштиту Бојан Вујановић је прочитао 

мишљење Савјета: Савјет за здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка 
на сједници одржаној 13.9.2023. године разматраo је: 
 

1. Информације о пословању градских јавних установа из области здравства и 
социјалне заштите за период јануар - јуни 2023. године: 

- ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка, 
- ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка, 
- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 

 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 
За расправу није било пријављених. 
 

- ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника. 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за период 
јануар - јуни 2023. године. 

 
- ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника. 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за период 
јануар - јуни 2023. године. 

 
- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника. 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка за 
период јануар - јуни 2023. године. 
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АД – 8 
 

Информација о пословању ЈУ „Туристичка организација града Градишка“ за период 
јануар - јуни 2023. године. 

 
 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о пословању ЈУ „Туристичка организација града 
Градишка“ Градишка за период јануар - јуни 2023. године. 

 
АД – 9 

 
Информација о стању у области спорта на подручју града Градишка за 

такмичарску сезону 2022/2023. годину. 
 
 

Предсједник Савјета за спорт Ново Милановић је прочитао мишљење Савјета: Савјет 
за спорт Скупштине града Градишка на сједници одржаној 13.9.2023. године разматраo је: 
 
      

1.   Информација о стању у области спорта на подручју града Градишка за такмичарску 
сезону 2022/2023. годину. 

 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акт може упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту.  
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о стању у области спорта на подручју града Градишка за 
такмичарску сезону 2022/2023. годину. 

 
 

АД – 10 
 

Приједлог Одлуке о доношењу измјене дијела Урбанистичког пројекта  
„Мањуреви – Стадион – Топлана“. 

 
 
Горан Димитрић испред Урбис центра д.о.о. Бањалука је извршио презентацију Плана. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника. 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
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О Д Л У К У 
 

о доношењу измјене дијела Урбанистичког пројекта  
„Мањуреви – Стадион – Топлана“. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 11 

 
Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

- Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом „ОК.МТ.“ д.о.о. Градишка. 
- Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-  
LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (стан у згради Видовданска). 
- Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-
LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (пословни простор у згради Мост). 
- Одлука о измјени Одлуке о продаји непокретности непосредном погодбом         
пословном субјекту „ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента. 
- Одлука о прихватању понуде (Јањић Милена, Марјановић Душанка, Марјановић 
Мирко и Марјановић Горан) за куповину непокретности. 
- Одлука о продаји непокретности непсредном погодбом Привредном друштву 
„ТROPIC MALOPRODAJA“ д.о.о. Бања Лука. 
- Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације. 
- Одлука о давању на привремено коришћење без накнаде пословних просторија у 
својини Града Градишка ЈУ Основа музичка школа „Бранко Смиљанић“. 

 
 
Уводно образложење за све алинеје дао је начелник Службе градоначелника Драгутин 
Ковачевић. 
 
 

 Одлука о продаји непокретности непосредном погодбом „ОК.МТ.“ д.о.о. 
Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непосредном погодбом „ОК.МТ.“ д.о.о. Градишка. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 
 

 Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву 
„DAMI-  LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (стан у згради Видовданска). 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 
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О Д Л У К У 
 

о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-  LOGISTIK“ 
д.о.о. Градишка (стан у згради Видовданска). 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
- Одлука о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву 

„DAMI-LOGISTIK“ д.о.о. Градишка (пословни простор у згради Мост). 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји  непокретности путем лицитације Привредном друштву „DAMI-  LOGISTIK“ 

д.о.о. Градишка (пословни простор у згради Мост). 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

 Одлука о измјени Одлуке о продаји непокретности непосредном 
погодбом пословном субјекту „ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента. 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о измјени Одлуке о продаји непокретности непосредном погодбом пословном 

субјекту „ПРОЈЕКТ СН“ д.о.о. Дервента. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

- Одлука о прихватању понуде (Јањић Милена, Марјановић Душанка, 
Марјановић Мирко и Марјановић Горан) за куповину непокретности. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 25 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 1 глас „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о прихватању понуде (Јањић Милена, Марјановић Душанка, Марјановић Мирко и 

Марјановић Горан) за куповину непокретности. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

- Одлука о продаји непокретности непсредном погодбом Привредном друштву 
„ТROPIC MALOPRODAJA“ д.о.о. Бања Лука. 

 
За расправу није било пријављених. 
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Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о продаји непокретности непсредном погодбом Привредном друштву „ТROPIC 

MALOPRODAJA“ д.о.о. Бања Лука. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

- Одлука о приступању продаји непокретности путем лицитације. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 26 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о приступању продаји непокретности путем лицитације. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Одлука о давању на привремено коришћење без накнаде пословних 
просторија у својини Града Градишка ЈУ Основа музичка школа „Бранко 

Смиљанић“. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о давању на привремено коришћење без накнаде пословних просторија у својини 
Града Градишка ЈУ Основа музичка школа „Бранко Смиљанић“. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 12 

 
Разрјешења и именовања: 

- Рјешење о разрјешењу замјеника предсједника Савјета за образовање и културу 
Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању замјеника предсједника Савјета за образовање и културу 
Скупштине града Градишка. 

- Рјешење  о разрјешењу предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 
прописе Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 
прописе Скупштине града Градишка. 

- Рјешење о именовању два члана Градске изборне комисије Градишка. 
- Рјешење о разрјешењу начелника Одјељења за инспекције у Градској управи 

града Градишка. 
- Рјешење о именовању вршиоца дужности начелника Одјељења за инспекције у 

Градској управи града Градишка. 
- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности начелника Одјељења 

за инспекције у Градској управи града Градишка. 
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Предсједник Комисије за избор и именовања Томислав Ковачевић је изнио мишљење 
Комисије утврдивши приједлоге за измјене и допуне радних тијела Скупштине града 
Градишка. 
 
 

 Рјешење о разрјешењу замјеника предсједника Савјета за образовање и 
културу Скупштине града Градишка.  

(Марко Шукало) 

За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу замјеника предсједника Савјета за образовање и културу Скупштине 

града Градишка. 
(Марко Шукало) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о именовању замјеника предсједника Савјета за образовање и 
културу Скупштине града Градишка. 

(Ненад Адамовић) 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању замјеника предсједника Савјета за образовање и културу Скупштине 

града Градишка. 
(Ненад Адамовић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
- Рјешење  о разрјешењу предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 

прописе Скупштине града Градишка. 
(Бранко Страживук и Марко Шукало) 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу предсједника и члана Комисије за статутарна питања и прописе 

Скупштине града Градишка. 
(Бранко Страживук и Марко Шукало) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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- Рјешење о именовању предсједника и члана Комисије за статутарна питања и 

прописе Скупштине града Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању предсједника и члана Комисије за статутарна питања и прописе 

Скупштине града Градишка. 
(Бранко Страживук и Ненад Адамовић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
- Рјешење о именовању два члана Градске изборне комисије Градишка. 

(Валентина Перић и Игор Зеничанин) 

 
Уводно образложење дала је начелник Одјељења за општу управу Божана Глувић. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању два члана Градске изборне комисије Градишка. 

(Валентина Перић и Игор Зеничанин) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о разрјешењу начелника Одјељења за инспекције у Градској управи 
града Градишка. 

(Мирослав Деспотовић) 

 
Учешће у расправи је узео одборник Владимир Јанковић. Навео је да је Мирослав 
Деспотовић добио ново радно мјесто, те да ће Бранкица Бркић бити именована за 
вршиоца дужности до конкурса које ће упразнити члан ДЕМОС-а. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 24 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу начелника Одјељења за инспекције у Градској управи града 

Градишка. 
(Мирослав Деспотовић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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- Рјешење о именовању вршиоца дужности начелника Одјељења за инспекције 
у Градској управи града Градишка. 

(Бранкица Бркић) 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 25 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању вршиоца дужности начелника Одјељења за инспекције у Градској 
управи града Градишка. 

(Бранкица Бркић) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

- Рјешење о именовању Комисије за примопредају дужности начелника 
Одјељења за инспекције у Градској управи града Градишка. 

(Наташа Савић, Немања Вукелић, Невена Пећанин, Мирјана Илинчић, Бојан 
Мирјанић и Данијела Гајић) 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 27 одборника и 
Скупштина је са 25 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 2 гласа „уздржан“ донијела 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању Комисије за примопредају дужности начелника Одјељења за 
инспекције у Градској управи града Градишка. 

(Наташа Савић, Немања Вукелић, Невена Пећанин, Мирјана Илинчић, Бојан 
Мирјанић и Данијела Гајић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 13 

 
Информација о реализацији аката са 26. редовне сједнице Скупштине града 

Градишка. 
 
Уводно образложење дао је секретар Скупштине града Немања Панић. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бранислав Мракић. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 28 одборника и 
Скупштина је са 22 гласа „за“, без гласова „против“ и уз 6 гласова „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информација о реализацији аката са 26. редовне сједнице Скупштине 
града Градишка. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Извод из записника са 27. редовне сједнице СГ Градишка одржане 18.9.2023. године. 

 

 

16 

АД – 14 
 

Одборничка питања: 
 
 
Коменатара одговора на постављена питања није било.  
 
 
Нова питања: 
 
ОДБОРНИЦА ВЕСНА ГЛУВИЋ ЧЕЛИЋ 
 
„Мјештане МЗ Берек засеок Јурковица који броји 20 домаћинстава интересује питање 
водоснабдијевања, односно када ће бити испуњено обећање локалне управе да ће им 
бити обезбјеђено уредно снабдијевање и прикључивање свих домаћинстава, а не само 
појединих, на градску водоводну мрежу?“ 

 
ОДБОРНИК ЂОРЂО ГРУЈИЧИЋ 
 
1. „Мјештани МЗ Жеравица упућују захтјев надлежним службама Скупштине општине да 

се у најскорије вријеме поставе путокази (назив мјесто) на улазу у МЗ из правца 
заобилазнице.“ 

 
2. „Тражимо да се појача контрола брзине саобраћаја на локалном путу од 

заобилазнице до града као и да се хитно реагује на непоштивање постојећег 
саобраћајног знака о носивости терета (6,5 t) јер се тим путем крећу камиони 
носивости и по 30 и више тона, чиме је пут доведен у очајно стање.“ 

 
ОДБОРНИК ЗОРАН ЛАТИНОВИЋ 
 
1. „Клуб одборника СДС поднио је овој Скупштини иницијативу да се обиљежавање 

страдања на Боковима прогласи манифестацијом од републичког значаја. Молимо за 
одговор у којој је фази ова иницијатива?“ 

 
2. „Да ли ће у овој години ЈП „Путеви РС“ отпочети изградњу круне саобраћајница на 

крижању магистралних путева у Новој Тополи и због чега се не довршава изградња 
кружне саобраћајнице код привредне зоне у Н.Тополи, те насипање банкина и 
постављање хоризонталне сигнализације на реконструисаном дијелу магистралног 
пута Лакташи-Н.Топола?“ 

 
3. „Молим да се а.д. „Електрокрајина“ Б. Лука прослиједи иницијатива да у својим 

планским документима за наредну годину укључи измјештање трафо-станице испред 
спомен обиљежја погинулим борцима Отаџбинског рата у МЗ Трошењи.“ 

 
 
ОДБОРНИК РАДОНИЋ ДРАГОМИР 
 
„Постављам одборничко питање везано за трим стазу на Савском насипу од Кајак клуба 
до дома културе у Бок Јанковцу. 
Мене је позвало десетак грађана старије животне доби из насеља Крошња и кроз 
разговор с њима они су заиста похвалили трим стазу да је лијепо одрађена и уређена 
али они имају један велики проблем и зато упућују иницијативу Градској управи и траже 
да се код бившег предузећа Циглана и на још једном мјесту према дому уз насип да се 
поставе степенице дал у виду бетонских газишта или од дрвета небитно да би они могли 
лакше и сигурније дођу, попну на трим стазу. 
Како ми рекоше они се пењу на насип уз помоћ некаквих летав и мотака, чак ми рекоше 
да је било случајева да се једна старија госпођа пењући се оклизнула и пала на срећу 
без посљедица. 
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Поишто и сам живим ту и свакодневно пролазим и сам сам се увјерио да им је заиста 
тешко да се попну уз насип или морају да иду и до 700-800 метара около да би дошли 
безбједно до трим стазе онда то губи и смисао свега тог. 
То би била заиста врло мала финанциска средства да се уложе у то а било би од велике 
помоћи старијим лицима и свим другим грађанима.“ 

 
 
ОДБОРНИК ПРЕДРАГ ЉУБИЧИЋ 
 
„На 21. редовној сједници Скупштине града Градишка покренуо сам иницијативу за 
превоз ученика који у средњу школу путују у Бања Луку за занимања којих нема у 
Градишци. На иницијативу сам на самој сједници Скупштине добио одговор од замјенице 
Градоначелника да се иницијатива прихвата и да је већ у процедури измјена одлуке у 
којој ће ово бити. Међутим данас имамо ситуацију да је иницијатива дјелимично усвојена 
тј. одлука је дјелими-чно измјењена. Наиме ученици чијих занимања нема у Градишци а 
чији родитељи су незапослени немају право на суфинансирање. 
Из свега напред наведеног је видљиво да нису ученици а чијих занимања нема у 
Градишци па путују у Бања Луку да се оспособе за одабрана своја занимања, нису у 
истом положају по питању суфинансирања превоза као ученици који путују у Градишку. 
Молим вас да се измјени одлука наведена, те да се под истим условима суфинансира 
превоз ученика који иду у Бања Луку а чијих занимања нема у Градишци исто као и за 
ученике који путују у Градишку.“ 

 
 
ОДБОРНИК ЗОРАН КЕЦМАН 
 
„Молим да се на магистралном путу Градишка - Бања Лука у насељеном мјесту Душаново 
поставе ознаке за насељено мјесто Г. и Д. Карајзовци и П.Село, такође на магистралном 
путуи Н.Топола - Србац у насељеном мјесту Крајишник ставе ознаке за скретање за 
поменута насељена мјеста. 
(Само да напоменем на поменутом путу Градишка-Бања Лука скретање за насељено 
мјесто Сеферовце постоји поменути знак)“. 
 
 
ОДБОРНИК ЗВЈЕЗДАН ПАНИЋ 
 
1. „Да ли Градска управа има надзорни одбор приликом поправке и реконструкције 

расвјете и ко је надзорни одбор пошто на терену радници нераде адекватно свој дио 
посла?“ 

 
2. „Шта је са чишћењем воденог корита на ријеци Јабланица и Врбашка? Пошто видимо 

да Воде Српске нису ништа подузели да заштитимо угрожена домаћинства од 
поплава мјештани питају да ли они смију сами са одговарајућим машинама да мало 
очисте водено корито?“ 

 
3. „На подручју Г.Подградаца на рег.путу Подградци-Мраковица налазе се попуцали 

шахтови па овом приликом молим Одјељење за стамбено комуналне послове да 
хитно упути захтјев ЈП Путеви РС да поправе настала оштећења док неко није 
настрадао а такође да поправи и оштећења које су направили приликом постављања 
саобраћајних знакова.“ 

 
 
ОДБОРНИК СТРАХИЊА ЈУРИШИЋ 
 
„Суграђанку Марину Гороња, настањену у УЛ. Мајора Милана Тепића бр.2, занима на који 
начин може да откупи стан (дио бараке) у власништву Града у Ул. Јована Дучића бр.1? 
Стан се налази у лошем стању из зидова и канализације излазе пацови и улазе у стан до 
њега који се налази у власништву њене породице. 
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Прошле године су им прегрижене ел.инсталације, такође глодари прокопавају 
свакодневно зидове. 
Поред тога цијеви у спорном стану пуцају зими и направиле су им додатни проблем у 
кухињи и купатилу. 
Још један проблем је канализација која се налази поред самог улаза. 
Ова породица одржава двориште око спорног стана. 
Молим вас да се нађе најповољнији пут за откуп овог стана.“ 
 
 
Сједница је завршена у 14:01 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 
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